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Ad dagsordenens punkt 5, forslag fra bestyrelsen om opretning af sving og 
forberedelse af asfaltering 
 
Bestyrelsen foreslår, at forberedelse til asfaltering af stamvejen i 2021 påbegyndes i 2019-2020.  
 
Baggrund 
Ved den kommende asfaltering af stamvejen vil der blive asfalteret i syv sving til sidevejene, 
hvor der i dag er grus. Svingene skal nogle steder rettes op, så de bliver korrekt placeret i 
forhold til skel og underlaget skal om nødvendigt sikres bedre med stabilgrus i 4 meters bredde.  
Svinget ved nr. 4-5 forberedes til at blive rettet op. Fordelen ved udførelse 1-2 år inden 
asfaltering er at stabilgruset kan nå at blive kørt til og sætte sig, så risikoen for sætningsskader i 
den nye asfaltering minimeres. Udgiften forventes at være under 50.000 kr, og vil være en del af 
omkostningerne til asfaltering. Udgiften tages fra vejfonden, og påvirker ikke kontingentet.  
 
 
Ad dagsordenens punkt 5, Bestyrelsens forslag til kommende års medlemskontingent 
 
Bestyrelsen foreslår kontingentet for 2020 fastsat til 1.500 kr. 
 
Baggrund 
1.500 kr i kontingent er et minimum for fremover at dække foreningens drift, og sikre en robust 
økonomi. Vi vil få stigende udgifter til vedligeholdelse af f.eks. veje og grønne områder for at 
kunne overholde gældende lovgivning. Desuden er foreningens udhus i dårlig stand og trænger til 
udskiftning. Bestyrelsen ønsker fortsat, at foreningen får en egenkapital på minimum 200.000 kr. 
Kontingentet indeholder et bidrag på 50 kr til beredskabsfonden, som det blev besluttet på 
generalforsamlingen i 2017. 
 

 

 

 


